
Föräldraföreningsmöte 
Tid: 2019-05-15, 18.30 -19.30 
Plats: Kulan 
  
Närvarande 
Cecilia Widén 
Cia Nilsson 
Elna Svensson 
Fredrik Bohm 
Frida Giselsson 
Carolina Molander 
Challe Jönsson 
  

1. Diskuterat bemanningslistan för midsommardagen. 
 

2. Frågat om telefonlistan på styrelse/föräldraansvariga stämmer. 
 

3. Föräldrarepresentanter bör lägga ut info till föräldrar om vilka som ska stå på de olika passen 
snarast. Återkom till Cecilia Widén med namn och telefonnummer på vilka som står på 
passen senast vecka 22. 

 
4. Till styrelse. Instruktioner vid varje station. Vem lägger ut dem? 

 
5. Till styrelse. Föräldrar undrar vem som bygger inför karneval?   

 
6. Till styrelse. Föräldrar påpekar att de städar inga bajjamajjor. Bör ingå i hyran av dessa. 

 
7. Påpekar att intäkterna i kiosk och entré inte är öronmärkta till de lagen som står i kiosken. 

 
8. Pantamera. Påminn att vi kan lämna in utländska öl och läskburkar på IP, tunnor vid loppisen. 

Vi får 200 kr säcken av Pantamera. Tidigare år har vi fått in upp mot 10,000 kr. Pengarna går 
till föreningen. 

 
9. Förslövs IF vill gärna starta aktiviteter till föräldrar, löpning, vi har lediga tider sena kvällar i 

idrottshallen. Säg detta på föräldramöte. Oldboys tränar tisdagar, oldgirls tränar också.  
Till styrelse. Vilka dagar är lediga och tider? 

 
10. Innan hade FIF gemensam avslutning i Aula. Nu ansvarar alla lag för sin avslutning. Tänk på 

att inget barn ska behöva säga nej till avslutning. Klubben har sett att aktiviteterna kostar 
mer och mer. Men om ni samlat in pengarna ok, försäljning etc. Tänk på att målpengar också 
kommer ur föräldrarnas fickor.  
Till styrelse. Bör det finnas en policy om detta? Kan föreningen öronmärka en summa 30-50 
kr till avslutningen?  
 

11. Om man samlar in pengar som lag så lämnas dem till Inga och öronmärks laget. 
 

12. Styrelsen informerar att i stadgarna står att man kan få betalt för ½ cup medlemsavgift 
vartannat år. Mötet uppfattar att de får mer. 

 
13. Flyttar fotbollsskola till augusti pga svalt intresse i juni. En fredag-söndag i augusti. 



 
14. Till styrelse. Saknar ”arbetsbeskrivningar”. Vad förväntas av en föräldrarepresentant? 

 

15. Tisdag den 11 juni kan armband hämtas på IP vid gamla klubbstugan mellan 1730-1830. 
 
 
Nästa möte: Återkopplingsmöte Midsommardagen, 24 juni 18.00. 
 
 
Vid protokollet 
 
Cecilia Widén 
0702-698758 

 


